
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 8
Lošov

Č. 9 / 2024 11. 09. 2024 / 19:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Charouz Miroslav, Ing. Kopečný Antonín, Rajt Petr, Kuchválek Miroslav, prof. MuDr.
Havlík Roman, Ph.D., Sklenář Pavel

Omluveni: Konečný Tomáš, Žůrek Jan, Mgr. Kvapil Luděk, Ph.D., Jurová Lenka, Urbášek Martin

Hosté: pan Bock Petr

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 6, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
-	Vystoupení zástupců MPO, PČR
-	Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů
-	Projednávané záležitosti
-	Obecné informace

Komise souhlasí
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Za účasti zástupců Městské polici jsme konstatovali, že v obci nejsou případy porušování veřejného pořádku. Z
podnětu jednoho občana, bude MP nahodile kontrolovat odpočinkový prostor u přehrady.

3 Vystoupení hostů
Petr Bock upozornil, že v obci není v provozu obecní studna již od jara roku 2023. Současně upozornil, že v obci
se se změnou obecního rozhlasu a způsobu hlášení degradovalo hlášení o úmrtí občanů a jejich pohřbu, kdy se
z tohoto hlášení vytratila pieta a úcta k zesnulému. Připomněl, že nejsou odstraňovány závady na poškozených
sloupech veřejného osvětlení a to sloupů 10 889. K tomu byl upozorněn, že každý občan může nahlásit pomocí
mobilní aplikace Moje Olomouc závady, které následně TS Olomouc odstraňují.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 4/2024 ze dne 03. 04. 2024: žádost o umístění DZ - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Jednání s občanem p. Urdou Pavlem - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Žádost TSMO - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Žádost magistrát - Předáno

5 Projednávané záležitosti

Komise projednala příslib vedoucího Správy majetku města Olomouce, že zajistí údržbu zeleně před
Detašovaným pracovištěm - toto bylo následně vzorně splněno
Komise konstatovala, že opět nebylo řádně dokončeno sečení trávy, současně že není ošetřena zeleň na
městských pozemcích, která zasahuje nad místní komunikace, křižovatka ulic Lenhartova Koperníkova.
Odstranění křovin při nájezdu z ulice U Hráze na ulici Svolinského, která brání ve výhledu na tuto silnici
Komise pojednala informaci, že proces odkupu budovy bývalé prodejny Jednota Magistrátem města řádně
pokračuje



 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 úprava hlasitosti veřejného rozhlasu

komise žádá magistrát již poněkolikáté o zajištění slyšitelnosti městského informačního systému, obec se
rozkládá v členitém terénu, reproduktory se vzájemně ruší, působí ozvěny a jsou místa, kde není slyšet vůbec -
toto je potřeba odborně seřídit na místě, pouhé centrální zesilování zvuku nepřináší vůbec žádný efekt, a oproti
starému obecnímu rozhlasu je velkým krokem zpět.

8 Obecné informace
Komise upozorňuje občany na povinnost řádné péče o porost na jejich pozemcích, na mnoha místech vyrostly
stromy až do elektrického vedení a může to způsobit při deštivím  počasí nemalé problémy, dalším problémem
je zasahování větví do průjezdného profilu ulice, což vadí zejména řidičům autobusů,  buďme v tomto prosím
ohleduplní.
Příští jednání komise se uskuteční ve středu 2.října 2024 v 19,30 hod.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2024

Datum schválení zápisu: 24. 09. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Charouz Miroslav

Zapsal/a:
Ing. Charouz Miroslav

Ověřil/a:
Ing. Kopečný Antonín


